
Kære Knud 

 

Tak for dit/jeres bemærkninger til den netop afholdte ekstraordinære generalforsamling. 

Bestyrelsen har læst jeres bemærkninger og vi vil forholde os til dem på et bestyrelsesmøde, når det er 

afklaret om REMA1000 fortsat ønsker at gå videre med butiksprojektet.  

Den afklaring er endnu ikke på plads. 

 

Venlig hilsen 

Grundejerforeningen Vejlgårdens bestyrelse 

v/Anders Aagaard Poulsen 

 


